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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  10/10/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Οικονομικών 

  2) Υπουργό  Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

ΘΕΜΑ:  «Ο αφελληνισμός των ελληνικών επιχειρήσεων οδηγούν στην 

‘πολλά υποσχόμενη’ κυβερνητική ανάπτυξη» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στο πρώτο εννεάμηνο του 2021 πραγματοποιήθηκαν  έξι (6) εξαγορές 

εταιρειών από ξένα «funds» με συνολικό ποσό περίπου 5,80 δις ευρώ. Οι 

εν λόγω εξαγορές  σημειώθηκαν στους κλάδους τροφίμων, 

φαρμακευτικού, κινητής τηλεφωνίας και ασφαλιστικού, που φέρεται να 

έχουν μεγάλο δείκτη απόσβεσης.  

 

Συγκεκριμένα, η Εθνική Ασφαλιστική  πώλησε περίπου το 90% του 

μετοχικού  κεφαλαίου της  στο «CVC Capital Partners Fund VII», η  

«MIG» » μεταβίβασε το σύνολο της μετοχικής συμμετοχής της στη 

«Vivartia Συμμετοχών Α.Ε»  προς την «CVC Capital Partners»,  η 

«Chipita» (ιδρύθηκε στην Ελλάδα πριν 40 έτη) εξαγοράσθηκε από την 

αμερικανική πολυεθνική «Mondelz», η «MetLife» πωλήθηκε στον 

Ολλανδικό Όμιλο «ΝΝ» , ενώ η «WIND Ελλάς» μεταβίβασε το σύνολο 

των μετοχών της στην «Crystal Almond Holding Ltd». 

 

Όλα τα ανωτέρω επέφεραν πρόσκαιρα οικονομικά οφέλη, αποτυπώνοντας 

εισροή συναλλάγματος στη χώρα, πράγμα το οποίο εξυπηρετεί τις 

κυβερνητικές υποσχέσεις περί ανάπτυξης αλλά μακροπρόθεσμα είναι 

άκρως καταστροφικό για την ελληνική αγορά και οικονομία, καθώς  η 

δράση των ξένων εταιρειών στην χώρα μας θα σημάνει και την εκροή 
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συναλλάγματος στο εξωτερικό από την πώληση υπηρεσιών και αγαθών 

στην ελληνική αγορά.  

 

Η οικονομική ανάπτυξη στην ελληνική αγορά θα επέλθει αρχικώς με την 

στήριξη και την ενίσχυση του πρωτογενούς τομέα και εν συνεχεία με την 

ανάπτυξη ελληνικής βιομηχανίας, που θα τροφοδοτείται με ελληνικά 

προϊόντα και θα απασχολεί  Έλληνες ως προσωπικό, πράγμα το οποίο 

απέχει παρασάγγας από τον αφελληνισμό επιχειρήσεων και μεγάλων 

κολοσσών που προωθεί η Κυβέρνηση. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1)  Πως η εξαγορά ελληνικών επιχειρήσεων από ξένες εταιρείες και 

«funds» θα συνδράμει μακροπρόθεσμα στην ελληνική οικονομία 

και δεν θα  στραγγαλίσει  την ελληνική επιχειρηματικότητα; 

2) Σε τι ενέργειες έχει προβεί το αρμόδιο Υπουργείο για να στηρίξει 

ουσιαστικά την ελληνική βιομηχανία και την προώθηση του 

ελληνικού  πρωτογενούς τομέα; 

3) Προτίθεσθε με νομοθετική πρωτοβουλία να υποχρεώσετε όποια 

αλλοδαπή επιχείρηση δραστηριοποιείται στην Ελλάδα και 

εξαγοράζει ελληνική επιχείρηση, να χρησιμοποιεί  ελληνικές 

πρώτες ύλες και να απασχολεί Έλληνες πολίτες, ως προσωπικό;                   

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

       Αντώνιος Μυλωνάκης 




